

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1303-2026

DHMİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜNDEN ÜLKEMİZE GELEN HEYETİN
MASRAFLARININ KARŞILANMASI(Önerge No:1363/2026)
(B.U.B.)

Bakanlar Kurulu, DHMİ Genel Müdürlüğünden 7-12 Haziran tarihleri arasında ülkemize gelen heyetin toplam 234.900 TL tutarındaki masraflarının, Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanlığı 2026 Mali Yılı Bütçesi altında yer alan 05-01-04-9-9-1-03-6-1-02 "Ağırlama, Tören, Fuar, Organizasyon Giderleri" kaleminden karşılanmasına karar verdi.

15.7.2026

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1304-2026

Ü(K-I)2555-2024 SAYI VE 26.12.2024 TARİHLİ KARARIN TADİL EDİLMESİ

(Önerge No:1504/2026)
(İ.B.)

Bakanlar Kurulu, Gazimağusa ilçesine bağlı Aşağı Maraş'ta kain P/H:S31-C-14-C-1-D-4 Ada/Blok:165 Parsel:14 (12/B)'deki arazinin, önergeye ekli sunulan haritada görüldüğü gibi 14A ve 14B şeklinde ifraz edilip, sarı ile çizili kısmının Parsel: 13 (12/A)'deki araziye amalgame edilerek Ü(K-I)2555-2024 sayı ve 26.12.2024 tarihli kararın tadil edilmesine karar verdi.

15.7.2026

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1556-2026

ASGARİ ÜCRETİN YENİDEN SAPTANMASI

(Önerge No:1618/2026)
(Ç.S.G.B.)

Bakanlar Kurulu, değiştirilmiş şekliyle 22/1975 sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 7'nci maddesi uyarınca, Asgari Ücret Saptama Komisyonunun 16.7.2026 tarihinde gerçekleştirdiği toplantısında alınan ve ekte sunulan, 1 Temmuz 2026 Tarihinden İtibaren Geçerli Olacak Asgari Ücrete İlişkin Tavsiye Kararı'nın Resmi Gazete'de ilan edilerek, 10 günlük itiraz süresi tanınmasına karar verdi.

17.7.2026

Tarih : 16/07/2026

ASGARİ ÜCRET SAPTAMA KOMİSYONU'NIN 01/07/2026 TARİHİNDEN İTİBAREN**GEÇERLİ OLACAK ASGARİ ÜCRETE İLİŞKİN****TAVSİYE KARARI**

Değiştirilmiş şekliyle 22/1975 sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 8'inci maddesi uyarınca oluşturulan Asgari Ücret Saptama Komisyonu, Yasa'nın 7'nci ve 9'uncu maddelerinin verdiği yetkiye dayanarak 2026 yılının ikinci asgari ücretini belirlemek amacıyla; Kurulumuz ilk toplantısını 30/06/2026 tarihinde yapmıştır. Komisyon ikinci toplantısını 08/07/2026 tarihinde yapmıştır. 16/07/2026 tarihinde üçüncü toplantısını yapan Komisyon yeni asgari ücret çalışmalarını tamamlamıştır.

Gerçekleştirilen toplantıya Devlet tarafını temsilen 5 üye, işçi tarafını temsilen 4 üye ve işveren tarafını temsilen 5 üye toplantıya katılmıştır.

Toplantıda Devlet Planlama Örgütü Müsteşarlığı, Ticaret Dairesi Müdürlüğü ve Sağlık Bakanlığının verileri de Asgari Ücret Saptama Komisyonunun bilgisine getirilerek değerlendirilmesine sunulmuştur. Bu veriler İşverenler Sendikası olan Kıbrıs Türk İşverenler Sendikası ile İşçi Sendikaları olan Hür-İşçi Sendikaları Federasyonu (HÜR-İŞ)'e teslim edilmiştir

Yapılan toplantıda taraflar asgari ücretin tespiti ile ilgili görüşlerini ortaya koymuşlar ve asgari ücretin ve alım gücündeki sıkıntılar ayrıca sistemden kaynaklanan aksaklıklar konusunu görüşmüşlerdir. İşveren ve işçi tarafı bunlar dışında asgari ücret masasına her hangi bir oran ve/veya rakam sunmamışlardır. Komisyona her hangi bir teklif iletmemişlerdir.

Tarafların görüşlerini sunmasından sonra yeniden görüşülen Asgari Ücret oylamaya sunulmuştur. Resmi tarafca, Asgari Ücret Komisyonuna sunulan tüm veriler ve özellikle 6 Temmuz 2026 tarihinde İstatistik Kurumu Başkanlığı tarafından Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığına iletilen ve 2026 yılının ilk 6 aylık endeks değişim oranı Haziran ayı TÜFE oranları da eklenerek yapılan güncellenmiş verileri ayrıca 22/1975 Sayılı Asgari Ücretler Yasası'nın 4'üncü maddesinin (2)'nci fıkrasında yer alan esasların dikkate alınması ve özellikle ileriki dönemde çalışanın alım gücündeki kayıplarının artmaması gerekçeleri ile %16.95 oranında artırılarak 70.893.00 TL brüt aylık asgari ücret olarak öneri sunulmuştur.

Resmi tarafca 70.893.00 TL brüt aylık asgari ücret olarak sunulan öneriye Devlet tarafı 5 evet, işçi tarafı 4 evet ve işveren tarafı 5 hayır oyu vermiştir. Bunun sonucunda Asgari Ücret'in **01/07/2026** tarihinden itibaren;

Saatlik: 408.99 TL**Günlük: 3271.98 TL****Haftalık: 16.360.00TL**

Aylık: 70.893.00 TL

Olması ve Yasa'nın çırak olarak tanımladığı 15 ile 17 arası işe alınanlara bu kıstasların sırası ile %30 indirimle uygulanması önerisi asgari ücret olarak oylamaya sunulmuş ve öneri **oy çokluğu ile 01/07/2026** tarihinden itibaren geçerli olacak asgari ücret olarak kabul edilmiştir.

Oğuzhan HASİPOĞLU

(Başkan)

Serkan KRAL

(Sağlık Bak.)

Sümer KIZILDERE

(Maliye Bak.)

Huriye KUTUP

(Eko. ve Enj.Bak.)

Ayşe VİLDA

(DPÖ)

Sercan GÖRGÜNER BAHÇECİ

Metin ORAL

Ali ÇIRALI

Mehmet ÖZSEZER

Necat YÜKSEL

Ahmet SERDAROĞLU

Ali YELTEKİN

Derviş DELİKURT

Baytun TUNA

KARAR SAYISI: Ü(K-I)1307-2026

BARIŞ ZIBA'NIN KKTC YURTTAŞLIĞINA ALINMASI

(Önerge No:1366/2026)
(İ.B.)

Bakanlar Kurulu, önergede belirtilenler ışığında, 7.3.1999-Göksun doğumlu Barış Ziba'nın, 6 yaşından itibaren 20 yıldır KKTC'de yaşadığı, ilkokul, ortaokul, lise, üniversite ve yüksek lisans eğitimini ülkemizde tamamladığı, halen öğrenci izinli olarak ülkemizde doktora eğitimine devam ettiği, böylece KKTC eğitimi ve kültürü ile büyüdüğü, KKTC'yi vatani olarak benimsemiş, iyi ahlak sahibi, genel sağlık bakımından tehlike teşkil eden hastalığı bulunmayan bir kişi olduğu, babası, annesi ve kardeşinin KKTC vatandaşlığına alındığı ancak kendisi reşit olması nedeniyle babadan dolayı yurttaşlığa alınmasının mümkün olmadığı hususlarının tümü birlikte değerlendirildiğinde, aile bütünlüğünün sağlanması amacıyla, 25/1993 sayılı Yurttaşlık Yasası'nın 9'uncu maddesinin (1)'inci fıkrasının (C) bendinin öngördüğü koşul yerine gelmiş olduğundan, Barış Ziba'nın KKTC yurttaşlığına alınmasına karar verdi.

15.7.2026